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ZAPYTANIE 
w sprawie remontu ul. Krzywickiego 

 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

Zwracam się z prośbą o pilne wyjaśnienie kwestii związanej z nawierzchnią w miejscach przeznaczonych docelowo pod zieleń. Z 

informacji uzyskanych od mieszkańców oraz na podstawie obserwacji wynika, że w przestrzeniach przeznaczonych pod nasadzenia 

roślin, wylany został cement lub inny rodzaj twardej nawierzchni, co uniemożliwia prawidłowy rozwój roślinności. Pozostawienie tego 

rodzaju materiałów w miejscach uniemożliwi wzrost i przetrwanie roślin. 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Czy Miasto przewiduje usunięcie nieprzepuszczalnych warstw cementowych z miejsc przeznaczonych pod zieleń wzdłuż ulicy 

Krzywickiego? Jaka jest przyczyna zaistniałej sytuacji? 

2. Jakie są standardy i procedury realizacji remontów ulic uwzględniające zachowanie oraz rozwój zieleni? 

3. Kto nadzoruje tego typu inwestycje od strony przyrodniczej – czy zaangażowani są specjaliści ds. zieleni? 

Uprzejmie proszę o pilne zajęcie się sprawą, tym bardziej, że opisywany przypadek nie wydaje się być odosobniony. Skala podobnych 

sygnałów wskazuje na potrzebę pilnej poprawy jakości nadzoru nad inwestycjami infrastrukturalnymi w obszarach zieleni. 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

Magdalena Gałkiewicz 

 

 

 

 

Załączniki  

1/  zdjęcia 



                

 

       

     

       

 



                

 

      

     




